
 
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE LA PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 
DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 2 de juny de 2010 
Horari: de 21h a 0:00 h. 
Lloc: Centre Cívic del carrer major de la Batllòria 
 
 
Hi assisteixen: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vice-president i actuant en qualitat de president del Consell del Poble 
Jesús Liñan, vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les persones 
Eudald Puig Serradell, vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos, vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Eduard Vallhonesta Alarcón,vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les 
persones 
Carme Lluís Puig, vocal 
Cristina Gálvez, vocal   
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
Núria Vall·llosera , en qualitat de secretària accidental 
  
S’excusen: Juan Sánchez, Eva López i Raquel Marmolejo, vocal 
Públic assistent: Dolors Lechuga, Luís Sánchez , Carme Garcia , Martí Xamaní i Pere Alcolea. 
 
 
Ordre del dia: 
 

1- Aprovació si  s’escau de l’acta de la sessió anterior. 
 
2- Informació de la reunió amb l’Àrea d’Espai Públic. 

 
3- Informació de la Comissió de Seguretat de la Batllòria. 

 
4- Informació de la reunió de Cultura. 

 
5-  Informació de la reunió mantinguda amb el CEIP Montnegre on es va tractar el tema 

de ubicació del dispensari mèdic. 
 

6- Seguiment de les diferents àrees del Consell de Poble. 
 

7- Varis. 
 

8- Precs i preguntes. 
 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Abans d’iniciar  l’ordre del dia, el President vol fer un parell de comentaris: 

• La Patricia Roman és la noia que ve a fer les fotografies  a l’inici de les reunions del 
consell del Poble. I és una persona que l’ajuda en temes de secretària. 



• A l’última sessió de la Permanent  el President no hi va assistir, i el President en 
funcions va excusar la seva assistència. El President vol que consti amb acta que no va 
assistir per causa de força major ja que tenia un familiar directe a punt de traspassar. 

 
Jordi Gómez respon que normalment s’excusa l’assistència de la persona, però que no cal dir 
ni especificar quin és el motiu. 
 
El President creu que ell havia de dir el motiu pel qual no va assistir, i així ho fa. 

• Recorda que a finals d’abril es va aprovar els pressupostos de l’ajuntament de 2010, i 
explica que el grup al quan el President pertany va votar favorablement. Tot i això, vol 
aclarir que si l’informe preceptiu de la comissió Transversal i Econòmica del Consell del 
Poble hagués estat negatiu, ell hauria emès un vot negatiu. 
Aquest informe hi consten les prioritats  del Consell del Poble: 

1. Demanar un Pla d’usos dels Equipaments. 
2. Reclamar els serveis bàsics. 
3. Cultura, que segueixi la mateixa aportació econòmica 
4. Seguretat i vigilància 

 
 
1. Aprovació si  s’escau de l’acta de la sessió anterior. 
El President  diu que si algú ha de fer alguna esmena  a l’acta de la sessió anterior que ho faci 
arribar a la Núria Vall·llosera. 
 
Núria Vall·llosera, com a secretària  accidental, diu que tal i com consta  a la mateixa acta de la 
sessió anterior , ja  es va explicar que cal fer constar les esmenes i aprovar les actes de les 
sessions anteriors, i així és tanca el tràmit, i llavors es penja  a la web municipal perquè estigui 
a l’accés de tots els ciutadans. 
 
2. Informació de la reunió amb l’Àrea d’Espai Públic 
Com que el portaveu de la Comissió ha excusat la seva assistència, el president passa a 
explicar com va anar la reunió mantinguda amb l’àrea d’Espai Públic, Miquel Negre ( regidor) i 
Quim Colominas ( Director). 
 
Aquesta reunió es va dur a terme a les Llobateres, espai natural proper a la Batllòria. En aquest  
indret  des del Consell del Poble s’hi havia detectat un seguit d’incidències ; brutícia general i 
un cotxe abandonat, i uns matalassos, ( tot i que aquests estant a una zona que és del terme 
municipal de sant Feliu de Buixalleu). 
 
El President vol que consti que li han arribat comentaris  on es diu que la fotografia que va 
sortir a  “ l’Actualitat “  i es veia la brutícia estava preparada. I per tant vol especificar que no és 
així. 
 
El President confirma que ara la zona és neta, i que hi ha el compromís per part de l’Àrea 
d’Espai Públic que cada quinze dies hi haurà una actuació. I hi haurà un seguiment pel que fa  
a la brutícia, per determinar si s’ha de posar un contenidor. 
 
Pel que fa a l’actuació d’un agent cívic a la Batllòria, els resultats de la feina que ha fet  durant 
unes setmanes es veuran reflectits en un document. El President  considera que quan li arribi 
aquest mateix ho farà públic i es podrà valorar. 
 
El President  valora que els embornals del poble estan bruts, i des de l’àrea d’Espai Públic de 
l’ajuntament es requerirà  a l’empresa encarregada que els tingui nets. 
 
Amb el regidor i el director de l’àrea d’Espai Públic es va arribar a diferents acords: 

• Cementiri, com que hi ha hagut actes vandàlics , trencament de lloses, saltar la tanca 
antiga. Des del Consell es proposa fer una tanca nova, més estètica. 
Des de l’àrea d’Espai Públic farà un estudi i es traslladarà  al Consell per valorar.-ho. 

• Zona d’aparcament entre el c/ Lluís Companys i c/ Vall del llor. Aquesta zona ha estat 
arranjada diferents vegades però sempre que plou queda ben enfangada . Proposen 
que tot i que no cal que es pavimenti, que si faci un tipus d’actuació  que quan plogui 



no quedi impracticable. I també cal senyalitzar l’entrada i la sortida. Des de l’àrea 
d’Espai Públic  s’actuarà durant el més de juny. 

• Plaça de l’església. El President explica que li han arribat comentaris de pares 
preocupats pel mur que separa la plaça amb el jardí de la Rectoria. Tot i que mai hi ha 
hagut cap incident rellevant, hi ha qui creu que es una mica perillós, i des de la plaça es 
pot caure cap al pati de la rectoria. Des de l’àrea d’Espai Públic s’estudiarà, es  tindrà 
en compte quines són les normatives relatives ala espais públics, i un cop fet aquest 
estudi s’exposarà i es detallarà si és necessari. 

 
Joan Xamaní comenta, referent a la plaça, que cal procurar que faci el que es faci, que quedi 
zona per seure al voltant de la plaça, com fins ara. 
 
Carme Lluís  diu que la brigada municipal ve a fer la feina, i la fa bé. Que pel que fa  a ella tot 
és correcte. 
 
El President té previst mirar si cal posar algun altre banc, ja que sap que la gent gran vol que hi 
hagi bancs. 
 
Lluís, president del Patronat, diu que al començament de la carretera vella hi ha part de la 
barana a terra. 
 
3. Informació de la Comissió de Seguretat de la Batllòria. 
El President inicia el punt comentant que s’ha tornat a reunir la Junta  de Seguretat i civisme. 
S’ha valorat com ha anat el trimestre. 
 
El President reconeix que no hauria d’anomenar “Junta”  a aquestes reunions ja que una 
“Junta” només la pot convocar l’alcalde. Però ell vol tenir un llenguatge entenedor amb el públic 
assistent, i considera que dir “Junta” és més entenedor. 
 
Seguidament el portaveu de la Comissió de Segureta  del Consell del Poble pren la paraula,  
explica que s’ha fet la reunió trimestral amb els cossos de seguretat i la regidora de Seguretat 
Ciutadana de l’ajuntament; s’han tret algunes conclusions: 

• La situació actual és més tranquil·la. 
• Hi ha hagut dos actes delictius. 
• El cos de Mossos d’Esquadra garanteix la cobertura  a la Batllòria, tot i els pocs mitjans 

que disposa. 
• Increment de 2 places de Policia 

 
Dolors Lechuga, com a regidora de Seguretat Ciutadana, comenta que al final la plantilla de la 
Policia Local s’incrementarà  amb 3 policies. 

• Compromís d’elaborar un horari  de la patrulla quan hi hagi aquest increment. Buscant 
el model de policia de proximitat. 

• Pel que fa la prova de les sirenes, el resultat  va ser favorable. La sirena que hi ha a 
Riells  fa que la senyal es senti molt millor. 

• L’estiu és temps de risc d’incendis. Des de la Permanent es vol intentar donar la 
màxima  informació  a la població per tal de prevenir-ne. 

 
José Antonio Santos valora que la Generalitat no contractarà els observadors que cada any es 
contracten per vigilar el Montnegre. 
 
Núria Vall·llosera  comenta que els guaites de les torres de vigia sí que hi seran, aquests 
depenen de la diputació de Barcelona 
 
Dolors Lechuga afegeix que els observadors que deixa de llogar la Generalitat són els nois que 
apunten les matrícules dels cotxes que passen pel Montnegre Corredor. 
 
El President comenta que cal buscar els canals idonis per fer arribar a la població la informació. 
Jordi Gómez explica que  no fa gaires dies es va cremar el marge de la carretera que dur a 
Júnior Park, i els Bombers hi van actuar, juntament amb la policia i una ambulància. 



• S’ha fet un estudi , degut a un seguit de queixes veïnals per l’excés de velocitat 
d’alguns cotxes  quan passen pels carrers Cami ral i Breda. Una de les possibles 
solucions seria marcar diferents zones d’aparcament  a un costat i altre dels carrers. 

• Al carrer Hostalric , hi ha un descampat privat on hi aparca un camió. Es vol que s’hi 
posin unes pilones per evitar que el camió hi aparqui, i evitar l’impacte visual. 

 
Carme Lluís afegeix que fa 8 anys que aquest camió aparca  a aquella zona. I no entén com el 
propietari del descampat permet que hi aparqui, ja que el pas del camió a enfonsat vàries 
vegades la vorera. 
 
Joan Xamaní comenta que es podrien pintar els passos de vianants. 
 
El President afegeix que actualment la percepció de seguretat a la Batllòria  s’ha normalitzat, 
que ara ja no es percep tanta inseguretat. Hi ha més sensibilització, i els efectius dels cossos 
treballen bé. 
 
La Batllòria no és una zona de delictes, però sí que és una zona marcada en el mapa pels 
delinqüents , i això fa que no es pot baixar la guàrdia. 
 
El President felicita  a l’Àrea de Seguretat ciutadana del Consell del Poble per la feina ben feta. 
I de la mateixa manera ha traslladat les seves felicitacions als cossos policials per la seva 
professionalitat. 
 
Per finalitzar, el President comenta que s’està treballant condensadament per  tenir un servei 
policial que faci que la gent de la Batllòria  estigui segura. 
 
 
4. Informació de la reunió de Cultura 
El president excusa la presència de la Cristina Gálvez, i comenta que tan bon punt arribi es 
comentarà  aquest punt. 
 
Aprofita l’avinentesa per comentar que moltes vegades ell parla en nom dels consellers perquè 
ells ho desitgen, perquè els consellers potser no tenen la facilitat de parlar en públic, i cedeixen 
la paraula al President. 
 
Això ho comenta perquè ha llegit  un article on es critica  aquesta manera de fer, on es diu que 
els Consells del Poble de la Batllòria són un monòleg del senyor Bueno. 
 
El President té clar que aquestes persones no tenen ni idea de com funciona el Consell del 
Poble.  
 
La CUP, qui sota signa aquest article, només ha assistit dues vegades al Consell del Poble, 
des que ell és President.  
 
Lluís Sánchez, pregunta, com es que només han vingut dues vegades? 
 
José Antonio Santos, creu que no els deu interessar. Afegeix que les actes estan penjades a la 
web municipal, i es pot veure qui i quan parla als consells. 
 
José Antonio Santos continua dient que ell parla quan vol. 
 
El President afegeix que no tolerarà que es critiqui els consellers. Ell si que potser objecte de 
critiques, i ho assumeix, ja que és un càrrec públic. I no farà guerra d’això, ni contestarà 
l’article. El dia que la representant de la CUP assisteixi al Consell del Poble veurà que els 
consellers parlen, i fan feina. Per tant és millor no fer cas d’aquests comentaris. 
 
Lluís Sánchez reclama que s’ha de tenir en compte el poble, i després el partit polític. 
José Antonio Santos afegeix que a l’article on es parla del “monòleg” es refereixen a la Batllòria 
com a “ veïnat “ de Sant Celoni. 



El President, referint-se als partits polítics del municipi, exposa que al Consell del Poble hi ha 
clarament persones dels dos principals partits, PSC i CIU. 
 
Jordi Gómez, demana la paraula ja que troba que fa estona que vol, parlar i no pot, i que no li 
ha agradat que el President comenti quines són les tendències polítiques d’alguns membres del 
consell, que no és la seva feina dir de quin color es cadascú. 
 
El President contesta que el que volia dir  amb la seva exposició és que la majoria de membres 
són voluntaris, que no pertanyen a cap afiliació política, i que només n’hi ha tres que sí que 
pertanyen a partits polítics. 
 
Eduard Vallhonesta entén les paraules i com les ha expressat el President, cosa que en Jordi 
no ha entès de manera igual. 
 
El President convidarà  a la  CUP perquè assisteixi al Consell i vegin que no és cap “ monòleg“. 
S’han d’assabentar de la feina que es fa, i passejar-se per la Batllòria és la feina del President. 
 
El President recalca que ell és el personatge públic, i poden dir-li el que vulguin. Però no 
tolerarà les crítiques als consellers del Consell del Poble. I defensarà els drets de la institució. 
Jordi Gómez, comenta que la quan la CUP sigui representada a la reunió del Consell se li 
haurà de dir tot això. I que potser la Cup comenta la manera com s’organitza el Consell. I que 
aquesta ocasió serà en un Plenari del Consell del Poble de la Batllòria, ja que és en aquestes 
sessions quan els partits polítics hi assisteixen com a tals. 
 
El President per concloure el tema comenta que per criticar s’hi ha de ser, i en 12 mesos la 
CUP només hi ha assistit dues vegades. 
 
Un cop s’ha acabat aquest tema es passa  a parlar de la Comissió de festes, de Cultura, ja que 
la Cristina Gálvez ja és present a la sala. 
 
El President felicita  a la Cristina Gálvez perquè fa molt bé la seva feina, i es passa  a parlar de 
la reunió que va tenir lloc a Les Casetes. En aquesta reunió es va parlar de la revetlla de Sant 
Joan. Des del Consell del Poble es vol organitzar la revetlla de Sant Joan, que sigui una festa 
popular, i com que les últimes revetlles les ha organitzades l’Ampa es seguirà amb aquest 
format. Aquest any hi haurà algun canvi, com per exemple la ubicació, en comptes de fer-se al 
camp de futbol es farà  al carrer Les Escoles, que és més cèntric.  
 
També es comenta que s’està organitzant la Festa Major d’Estiu. 
 
José Antonio Santos cometa que el dia 19 de juny la Colla  de geganters i grallers de la 
Batllòria farà el seu acte central del vintè aniversari, la trobada de gegants. 
 
Pere Alcolea comenta que el dia 12 de juny el Club Inacsa de futbol també celebra el seu 
aniversari, el 75 è aniversari. 
 
Lluís Sánchez comenta que el Patronat de la gent Gran de la Batllòria celebra la seva diada el 
3 de juliol. 
 
El President comenta que des del Consell del Poble se’ls farà algun regal. 
 
Núria Vall·llosera comenta que a les reunions de Cultura hi pot venir tothom que tingui ganes 
de participar.  
 
Dolors Lechuga comenta que no sabia que això fos així, i pregunta com es pot arribar a què 
tothom ho sàpiga. 
 
Núria Vall·llosera comenta que cal trobar la manera de que tothom  pugui participar. 
Es debat una mica , i el President conclou que cal buscar quina és la millor manera que les 
reunions de Festa Major siguin més participatives. 
 



5. Informació de la reunió mantinguda amb el CEIP Montnegre on es va tractar el tema 
de ubicació del dispensari mèdic. 

El President exposa els antecedents per situar el tema; en una reunió de pressupostos del 
febrer passat,  l’alcalde va comentar que es podria estudiar la possibilitat d’ubicar en un nou 
emplaçament el dispensari mèdic. I el mateix divendres de la setmana que es va celebrar la 
reunió es va publicar que el dispensari es feia  a l’aulari de l’escola. 
 
Aquesta possibilitat va caure malament a l’escola perquè no se’ls havia informat. Ni al Consell 
del Poble tampoc. 
 
Immediatament es va posar en contacte amb l’Alcalde  perquè l’informés i així es pogués 
posicionar. 
 
El President comenta que no se’l va informar de res, i que els pares tampoc i  la directora de 
l’escola el va trucar. 
 
El President va tenir una reunió amb la directora la setmana passada. 
 
El President creu que aquestes decisions no es poden prendre unilateralment, i que cal 
informació, i això passa  a ser un necessitat bàsica del  Consell del Poble. 
 
Jesús Liñan demana poder parlar. 
 
El President  vol acabar la seva exposició. 
 
El President puntualitza que l’Ampa li ha expressat que no està d’acord. 
 
Des del públic es pregunta al President què en pensa d’aquesta possible ubicació del 
dispensari a l’aulari . I el President respon que no hi pot  estar d’acord  perquè li manca 
informació. Que la directora de l’escola vol que tot sigui pati, que tot sigui zona educativa. 
Arrel de tot el que s’ha dit , s’ha recollit, i de les reunions que hi ha hagut, el Consell del Poble 
ha valorat el següent: 

• Que el dispensari no és una necessitat bàsica. 
• Aviat s’acabaran les obres de l’Unió Batllorienca 
• I hi ha l’equipament de Les Casetes. 

 
Per tot això s’ha de fer un Pla d’equipaments. Però no una decisió a la “babala”. 
 
El President afegeix que la setmana passada va tenir reunió amb l’Alcalde , i aquest li va 
comunicar que si es decideix que el dispensari no vagi a l’aulari no hi anirà. 
 
Jesús Liñan pren la paraula, primer de tot vol aclarir que el fet que el dispensari vagi a l’aulari 
és una proposta. I creu que s’està plantejant el tema d’una altra manera. 
 
El President  comenta que és una decisió. 
 
Jesús Liñan reafirma que és una proposta. 
 
El President diu que si en Jesús Liñan té alguna altra informació que la doni al Consell del 
Poble. 
 
Jesús Liñan contesta que ell només exposa el que s’ha dit a la premsa. 
 
Dolors Lechuga comenta que l’Alcalde va dir que era una proposta. I passa a explicar els fets, 
tal i com van anar. Comenta que el dia de la visita d’obres els representants del departament 
d’Educació de la Generalitat de Catalunya els van exposar la possibilitat  de rebre l’aulari, 
l’edifici, ja que Educació l’allibera i no té previst enderrocar-lo fins que no s’iniciï la segona fase 
d’obres d’ampliació de l’escola. Aquesta segona fase es preveu que es durà  a terme d’aquí 
uns 10 anys. 



Dolors Lechuga afirma que la Generalitat no farà ús d’aquest edifici, i quedarà tancat. I afirma  
que la directora de l’escola sí que té informació, sempre ha estat al cas ja que el dia de la visita 
d’obres ells hi era. 
 
Aquest edifici pot ser utilitzat és prou gran  com per ser utilitzat com a dispensari i espai per 
entitats. Tot i que el Consell del Poble no té com a necessitat bàsica la millora del dispensari, 
ella veu que la ubicació del dispensari actual ha quedat petita, que la gent ha de seure a les 
escales, que pel poc gruix de les parets la intimitat del malalt és basant limitada. Que segons la 
seva opinió caldria millorar l’espai. 
 
Dolors Lechuga afirma que no es pot construir un edifici nou per fer el dispensari. 
I pel que fa als patis de la nova escola, Dolors Lechuga explica que un cop s’hagin tret els 
mòduls que hi ha al final de l’escola, allà hi aniran unes pistes poliesportives, que el pati 
arribarà fins al carrer Cami Ral. I aquest pati tindrà tanca. 
 
Cristina Gálvez entén que els nens i nenes per anar aquest pati hauran de sortir  pel carrer per 
anar-hi. 
 
Dolors Lechuga explica que no, que l’accés serà des de dintre mateix de l’escola. 
 
José Antonio Santos es pregunta que no donarà una imatge de presó? el fet de passar pel 
costat de l’edifici de l’aulari, ja que donarà sensació de passadís. 
 
Dolors Lechuga es dirigeix al President i diu que és ell qui diu que el Consell del Poble no vol 
aquesta ubicació. 
 
El President  contesta que si els periodistes diuen el que diuen no es culpa seva. 
 
Dolors Lechuga contesta que ella fa notes de premsa , així s’assegura que la premsa digui el 
que s’ha transmès. I afegeix que perquè la premsa pugui dir que el Consell de Poble ha decidit 
cal que es decideixi i es digui en un Plenari. 
 
Després d’uns minuts de discussió entre el President i Dolors Lechuga, Jordi Gómez  s’aixeca 
amb la intenció de marxar, i vol que consti amb acta, que no està d’acord com el President ha 
demanat a Dolors Lechuga que acabi la seva exposició. 
 
Dolors Lechuga reprèn la paraula i recalca que les decisions del Consell del Poble s’han 
d’aprovar en les reunions del Consell del Poble. 
 
I pel que fa al Pla d’Equipaments , Dolors Lechuga afirma que ja existeix, el va fer el govern 
anterior, i és vigent, i no sent pot fer un altre. Es va decidir què anava a cada lloc sense 
consultar al consell del Poble. 
 
José Antonio Santos pren la paraula, i recorda que a la reunió del Consell on va assistir 
l’Alcalde ja es va parlar d’augmentar la plantilla de metges , d’augmentar els serveis, i que el 
mateix Alcalde els va comentar que els serveis d’un pediatre era molt difícil d’assolir. 
 
Dolors Lechuga contesta que li sobta que tenint canalla no lluiti per tenir un nou dispensari. 
 
José Antonio Santos  respon que ell lluitarà per un dispensari nou, però no allà. 
 
El President pren la paraula i explica que si el mitjans s’han expressat malament no és culpa 
seva. 
 
I referent al Pla d’equipaments, és cert que n’hi ha un , però aquest es va fer fa 5 anys, i en 
aquest temps, els usos i necessitats de la mateixa població han variat. La Batllòria de fa 5 anys 
no és la mateixa d’avui. 
 
Lluís Sánchez  diu que si no hi ha diners per fer un dispensari nou, que pensem fer? 
 



El President li contesta dient que tampoc se sap si es farà o no  ( el trasllat del dispensari ) 
 
Jesús Liñan afirma que tot és una proposta. 
 
Dolors Lechuga, agafa un full de premsa escrita i diu que el 5 de març de 2010  surt publicat 
que el Consell del Poble creu que manca un dispensari. 
 
El President diu que el que ha perjudicat tot plegat és que s’ha publicat unes informacions a la 
premsa abans d’informar als agents implicats directament. Que si s’hagués informat de manera 
adequada no hi hauria hagut tants malentesos . 
 
Afegeix que d’una reunió d’obra no en pot sortir una decisió, una decisió avalada per l’equip de 
govern. I que a la visita d’obra no hi havia el responsable d’educació. 
 
Jesús Liñan diu que el President es va reunir amb la directora de l’escola i tampoc hi havia 
ningú de la comissió de cultura del consell. 
 
El President es va reunir  amb la directora el dia que els geganters feien una visita  a l’escola  
amb motiu de fer el capgròs. Aquell dia hi havia mares de l’Ampa que li van expressar la seva 
opinió, el seu desacord. Ell estava desinformat i va recollir les impressions. I no van fer cap 
reunió abans del Consell escolar. 
 
Jesús Liñan contesta que sí, que es van reunir abans del Consell Escolar. 
 
El President no vol que es prengui la seva postura com una posició com a partit polític. Que no 
hi ha d’haver pugnes partidistes dins del consell. El President afirma que ell mai a un acte ha 
fet referència a ser del PSC, i que cap membre del PSC l’ha acompanyat a  cap acte com a 
President del Consell del Poble. 
 
Jesús Liñan diu que ningú ha comentat negativament que hi hagi partidisme. 
 
El President es reafirma amb que és bo que la majoria dels Consellers del consell del Poble no 
tinguin cap partidisme polític . 
 
Cristina Gálvez  expressa que ells és al Consell del Poble perquè vol participar, inverteix moltes 
hores en reunions , tot per un bé del poble. 
 
José Antonio Santos  afegeix que fa un any que treballa i participa pel poble., 
El President exposa que la postura de l’Alcalde l’ha sorprès, ja que sempre tenen reunions molt 
cordials. 
 
Òscar Rubio diu que moltes reunions de la Permanent del consell del Poble acaben amb 
discussions entre el President i la Dolors Lechuga, hi ha partidisme. 
 
El President creu doncs que a les reunions del Consell del Poble hi ha d’haver neutralitat. 
 
El President per acabar amb el tema que s’està discutint, vol crear una comissió, una comissió 
del Dispensari mèdic. I a través d’aquesta comissió es parlarà amb els agents socials de la 
Batllòria i els ciutadans. 
 
Joan Xamaní diu que s’ha de sospesar totes les opinions. 
 
Òscar Rubio diu que als pares i mares els ha arribat la informació de la possible nova ubicació 
del dispensari a través de la directora de l’escola. Que els pares i mares han fet el boca orella, i 
tothom té opinions. 
 
Dolors Lechuga diu que l’Alcalde  li ha sortit l’oportunitat de recepcionar un edifici i donar-li un 
ús. 
 
Eduard Vallhonesta diu que si l’Alcalde ho hagués explicat  no hi hauria hagut tot aquest tema. 



Jesús Liñan  creu que tenim l’oportunitat que l’Alcalde expliqui la proposta. 
 
Cristina Gálvez creu que s’hauria de fer una consulta abans. 
 
Dolors Lechuga es pregunta quantes vegades s’han publicat informacions  a la premsa abans 
que arribés al Consell del poble. 
 
Eudald Puig  explica que a l’última reunió de la Permanent es va demanar que si la premsa 
publicava quelcom  que no s’havia decidit  en reunió del Consell que es demanaria  a la premsa 
que rectifiqués. 
 
Pel que fa al dispensari al costat de l’escola posa l’exemple que a Gualba el dispensari està al 
costat de la guarderia. 
 
Pel que fa a l’escola, ell és pare de 8 fills i n’ha vist de molts colors, a estat a moltes reunions i 
a molts organismes i li permet dir que discrepa de  les opinions que sorgeixen de l’escola. 
 
Sota el parer de l’Eudald Puig  s’està perdent el temps i els nervis discutint. 
 
Pel que fa als representants dels pares i mares, l’Ampa, es pregunta perquè a les reunions del 
Consell del Poble no hi ha ningú de l’Ampa . 
 
I els mestres de l’escola que no volen el dispensari, l’Eudald Puig es pregunta quants d’ells són 
de la Batllòria. 
 
I per últim, pel que fa al tema des passadís – presó, que havia comentat en José Antonio 
Santos, comenta que li ha sonat a “ Auswitch “. 
 
José Antonio Santos contesta que l’escola actual no és legal. 
 
Eudald Puig  demana que tothom s’assereni i que es parli amb qui cal parlar. 
 
Òscar Rubio demana que s’ensenyin els plànols de com quedarà tot. 
 
El President diu que ningú té la veritat absoluta. 
 
Joan Xamaní creu que es pot consultar al departament d’Educació per si es pot fer un institut a 
l’aulari. 
 
Després d’un debat generalitzat, el President troba que s’està faltant al respecte, entre tots. 
 
Núria Vall·llosera explica que a l’acta anterior, que s’ha aprovat en la present reunió, s’explica 
que l’Esther Prat va explicar com quedaria l’escola. 
 
El President diu que va fer un aclariment. 
 
Dolors Lechuga, diu que cal donar una utilitat a aquest edifici, per dispensari, per local per 
entitats... 
 
El President té clar que no es tirarà  a terra. I té clar que la gent no dirà que no s’usi. S’ha de 
decidir que fer-hi, entre tots els agents socials. 
 
Jesús Liam s’han de valorar els pros i els contres. 
 
Dolors Lechuga està d’acord amb el què el President ha dit abans, que segurament la premsa 
ho ha embolicat tot. 
 
El President diu que sembla ser que la gent pensa que el President vol que els avis no estiguin 
a Les Casetes. I és per això que es reafirma que cal fer un pla d’equipaments i parlar amb els 
agents socials. 



Lluís Sánchez diu que Les Casetes eren pels avis, un acord del govern del Psc, i que es va 
arribar a l’entesa de cedir part de l’equipament perquè els joves i la resta del poble no tenien un 
lloc per usar. 
 
El President conclou , que ningú està dient que els avis hagin de marxar. 
 
 
6. Varis 
Eduard Vallhonesta diu que el carrer del Rec no té placa informativa del nom del carrer. 
 
Dolors Lechuga comenta que s’ha requerit als propietaris de les parcel·les que netegin els 
espais. 
 
Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 12h de la nit de la qual com a 
secretària accidental en dono fe. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


